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ZÁPIS
z 25. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 13.05.2013

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : (16.06 hod.)
Omluveni : Mgr. Taťána Škarková, Josef Zpěvák, Rudolf Holátko, Ing. Miloslav Sou-

ček, Ing. Josef Blaha
Přišli později : PharmDr. Marie Strieglerová (16.11 hod.)

Zapisovatelka : Bc. Lucie Vyžrálková
Ověřovatelé zápisu : Ing. Jaroslav Mokrý, Ing. František Šlapanský
Návrhová komise : Ing. Lang, Mgr. Košíček, Marie Štolpová, Josef Vybíral

1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-
VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

25. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.08 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 14 zastupitelů města (15 – zvolen po zahájení programu). Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo 
města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jed-
nání jste obdrželi roznáškou domů, emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta - Vzhledem k tomu, že pan Jiří Dvořáček jako 3. náhradník kandidující za volební stranu 
„ Občanská demokratická strana“ do zastupitelstva města Moravský Krumlov se dne 5.3.2013 vzdal 
mandátu, jsem v souladu s ustanovením s § 56 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev 
obcí a o změně některých zákonů, vyzval další náhradníky za výše uvedenou volební stranu, a to 
v následujícím pořadí:
5. náhradnice – Veronika Večeřová
6. náhradník – Václav Vystrčil
7. náhradník – Pavel Smrček
8. náhradník – Stanislav Janda
Výše uvedení náhradníci se vzdali postupně práva na převzetí mandátu za pana Dvořáčka, poslední 
jmenovaný  ztratil volitelnost dle § 57  písm. c) citovaného zákona. Proto byl v souladu s § 56 zákona 
č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů byl vyzván k převzetí 
mandátu jako 9. náhradník kandidátky Mgr. Petr Lang, který mandát dne 3.5.2013 přijal. Mgr. Petr 
Lang se stává po složení slibu členem zastupitelstva města Moravský Krumlov, a to s účinností 
6.3.2013.

Před vlastním jednáním je nutné, aby nový zastupitel složil slib :
Starosta čte slib………

Mgr. Petr Lang – řekl „slibuji“ a stvrdil svůj slib podpisem (nyní členů 15).
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Příchod – PharmDr. Strieglerová – 16.11 hod. – 16 členů. 
Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí složení slibu nového zastupitele města Moravský Krumlov 
Mgr. Petra Langa.

Zastupitelstvo města schvaluje odměnu Mgr. Petru Langovi za výkon člena ZM Moravský 
Krumlov v navrhované výši s účinností od 13.05.2013.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Starosta – program je doplněn o dodatečné materiály. K bodu č. 12 – vystoupení společenství pro dům 
Sídliště 322, Mor. Krumlov a zástupce fy. GAPA – je potřeba, aby zastupitelé odsouhlasili vystoupení 
těchto občanů v rámci zastupitelstva a v rámci důvodové zprávy. Zároveň v bodu Různé Vám bylo 
předloženo v dodatečných materiálech rozdělení VFP na rok 2013 a zápis z Redakční rady moravsko-
krumlovských novin. K rozpočtovým opatřením : poprosím Vás, aby jste si u materiálu č. 11 vyměnili 
stranu za nové rozpočtové opatření, nyní je již aktuální, přesné. K tomu bude také přiloženo rozpočto-
vé opatření č. 13.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu. : Ing. Jaroslav Mokrý, Ing František Šlapanský
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Vladimír Lang, Mgr. Jan Košíček, Marie Štol-
pová, Josef Vybíral

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

2. Interpelace
Starosta – v rámci interpelací dnešního zastupitelstva si dovolím nejprve informovat o jedné věci – na 
minulém zastupitelstvu jsem konstatoval, že po jakýchsi administrativních sporech v rámci Kontrolní-
ho výboru oslovím Ministerstvo vnitra s dotazem na podpis pod mlčenlivost. Neučinil jsem to, a to 
z toho důvodu, že jsem členem Kontrolního výboru na Jihomoravském kraji, kde jsme toto téma probí-
rali a předpokládá se, že by mlčenlivost neměla být vyžadována. Předpokládá se automaticky, že čle-
nové Kontrolního výboru v rámci svých jednání dodržují zásady mlčenlivosti. Pokud se toto nedoro-
zumění někoho dotklo, za to se omlouvám. Nebude vyžadována písemná mlčenlivost. Pouze apeluji na 
to, aby si členové KV uvědomili závažnost projednávání některých materiálů. Místostarosta – Od 
1.května je zprovozněna ulice Rakšická. Ve spodním úseku se podařilo se SÚS Znojmo domluvit její 
opravu jednotnou obrusnou vrstvou a výsledek je výrazně lepší, než byl původní stav. To stejné se 
bohužel, přes jednání přímo na krajském úřadě, nepodařilo v úseku žulových kostek, a ty byly pouze 
zadlážděny zpět. „Retardér“, který vznikl mezi asfaltem a kostkami bude ještě opraven a nás čekají 
v následujících letech další jednání s krajem o kompletní rekonstrukci. V průběhu května a začátkem 
června budou dále dokončeny další komunikace ve městě zasažené budováním kanalizace (ulice Jirás-
kova, Boženy Němcové, Dělnická či překop na Znojemské). Na ulici Boženy Němcové ještě proběhne 
vyvolaná přeložka plynovodu a následná oprava přilehlého chodníku. Prodleva v těchto pracech byla 
zejména na straně distributora plynu. Od dnešního dne se Moravského Krumlova začala týkat také 
rekonstrukce silnice Polánka – Ivančice. Uzavírky budou probíhat v několika etapách, o kterých zjišťu-
jeme informace, jelikož o nich rozhodoval MěÚ Ivančice a přes několikerou urgenci na kontrolních 
dnech, nám nebyly srozumitelně představeny. Jakmile budou k dispozici, zveřejníme je na našich 
stránkách. Pro osobní dopravu je objízdná trasa směřována přes Řeznovice, pro nákladní pak přes Dol-
ní Kounice a Jezeřany-Maršovice. Ing. Procházka MSc – pokud jedou kamiony směrem Jezeřany-
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Maršovice, Dolní Kounice – vše pojede přes město? Nebo pojedou po té nespravené ulici Rakšická? 
Místostarosta – ano. Dále poslední věc chodník pod Hradbami – dokončení loňského úseku pod scho-
dy bude realizováno v letních měsících, je již stavební povolení, v letních měsících bude realizováno. 
Pan Vybíral – na ulici Rakšická jsou tři informační cedule, jsou na sloupu osvětlení, jsou špatně upev-
něné, uvolněné. Připadá mi to jako naprosto nevhodný způsob upevnění. Starosta – ano, o těchto ce-
dulích je informována Správa a údržba silnic. Měli by to uvést do původního stavu. Pan Vybíral – na 
ulici Pionýrská se opravovala vozovka, údajně se znovu zvlnila. Starosta – nevíte, ve které části? 
Mgr. Košíček – je to 40-50 metrů od ordinace doktora Šulce. Nad místem, které se opravovalo. Sta-
rosta – odbor dopravy MěÚ se tam zítra zajedou podívat a vše budou řešit. Pan Procházka – mám 
několik podnětů od občanů. Jedná se o přechod z ulice Ivančická na ulici Pionýrská. Je jako jediný 
neosvětlený. Je těžko v noci viditelný. Zda by tam také nešla dát ta světla, co máme na ostatních pře-
chodech. Starosta – Mgr. Vyžrálek si vše zaznamená a vše prověří. Pan Procházka - Dále mě navští-
vil žadatel o informaci ohledně jeho pozemku, jak je ta vodoteč, tak vedle něj. Podával si sem již něja-
ký požadavek, dopis, zda by se ta vodoteč nedala nějak zregulovat. Zda by mu tam tím pádem mohlo 
vzniknout stavební místo. Starosta – je tam komplikovaná situace. Není to jen o tom, že tam skoupí-
me pozemek a postaví se tam dům. Je tam komplikovaná situace s vodotečí, s vypouštěním. Ne všichni 
občané Rakšic jsou napojeni na kanalizaci a vypouští někteří do té struhy močku. V této chvíli – na 
tuto interpelaci připravíme odpověď ve spolupráci se SMM. Pan Kabelka – řešili jsme to s panem 
žadatelem, několikrát, stále to vrací zpátky. Uvědomte si jednu věc. Chce zatrubnit tu struhu. Pan 
Procházka – on ale netrvá na zatrubnění struhy. Pan Kabelka - Je tam ochranné pásmo pro hlavní 
trafo pro celé Rakšice. Pan Procházka – to by mu nevadilo. Myslí si, že by stavěl za tím trafem. Tam 
on má ty pozemky. Starosta – RM na tuto interpelaci písemně odpoví. Sdělí své stanovisko v této vě-
ci. Sdělíme stanovisko i panu žadateli po následném projednání v ZM. Tedy na příští jednání RM při-
pravíme podkladový materiál. Pan Procházka – na ulici Jiráskova mi jde o kanál. Když už se to tam 
bude spravovat, nedalo by se to už spravit tak, aby z celého parkoviště u DPS netekla už tak ta voda na 
přilehlé pozemky? Kanál je momentálně ucpaný štěrkem. Místostarosta – ve středu máme kontrolní 
den. Domlouvali jsme se s ředitelem SMM, že se tam pojedeme mezi 10.00-10.30 hod. podívat. Pan 
Kudláček – řešení je jednoduché. Měly by se zvednout obrubníky, celá ta vozovka je o 20 cm propa-
dená. Veškerá voda z DPS a té strany teče do toho prostoru. Starosta -  pan místostarosta si interpelaci 
poznamenal a navrhne řešení. Pan Procházka – ještě ten evergreen, s jedním občanem města. Zda se 
tento problém již nějak řešil? Starosta – nevím co na to jakoby říct. Na komisi byl projednáván. Ing. 
Procházka MSc – na ulici Rakšická, ulici nepřebírat, účastnit se jednání v hojném počtu. Ulici oprav-
du nepřevzít, je to šílené, co tam předvedli. Dle mého názoru je to absolutně neuspokojivý stav. Ing. 
Kocanda – byli jsme tam na konzultaci. Za město je jedinou pákou (investorem je svazek) příspěvek, 
který na to dáváme. Komunikace je krajská. Jediným způsobem je buď cesta na SÚS pomocí konzulta-
cí nebo tlačit na stavební dozor, který musí vykonávat činnost tak, jak my si představujeme. V tomto 
jsem zklamaný. Dozor nekoná z mého pohledu, tak jak má konat. Starosta – výtka ze ZM bude předá-
na na Svazek. 

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM Morav-
ský Krumlov.

4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Starosta – představuje materiál. Pí. Polachová – usnesení č. 49 – RM schvaluje za 4 – pojistnou 
smlouvu na škodu podnikatele…chci se zeptat, co to je? Tajemník – jde o smlouvu s Českou spořitel-
nou, vykonáváme Azylové bydlení, vyškrtli jsme z toho pojištění na veřejnou službu, která skončila. 
Od nového roku jsme ji vyškrtli, proto nová smlouva. Pí. Poláchová – usnesení 49/7 – RM schvaluje 
prezentaci o koupališti a zároveň,v dalším bodě RM neschvaluje prezentaci o koupališti. Mám dojem, 
že jde o tu stejnou. Tajemník – jedna prezentace je za peníze, druhá je v naturáliích (volné vstupen-
ky). Naturální „komisní prodej“ byla schválena, RM neschvaluje tu za peníze. Pí. Polachová – usne-
sení 50, RM bere na vědomí – změna položkového rozpočtu žádost ze dne 28.3.2013…jde o bod č. 6 
a 10 tomu nerozumím. Když do 31.01.2013 musí být uděláno vyúčtování, tak jak mohou  tomu – do 
21.3.2013 žádat o změnu položkového rozpočtu? Starosta – Jde o Jezdecký klub a Podpora prevence 
a rizikového chování, tam pravděpodobně došlo k vyúčtování. V průběhu došlo ke změně některých 
položek, tak aby to souhlasilo s podmínkami a aby to bylo v souladu se 70/30. RM musela tedy vzít na 
vědomí změnu položkového rozpočtu. Předložili vyúčtování v řádném termínu do 31.01.. Po provedení 
kontroly materiálů bylo upřesněno vyúčtování, a proto bylo přistoupeno k tomuto usnesení. Pí. Polá 
chová – dále je zde bod č. 7 – žádost/dopis občana města – o co šlo? Místostarosta – šlo o zatrubnění
té struhy. Předběžné náklady byly spočítány zhruba na 2 mil. Kč. Je tam také přeložka plynu, atd., 
z toho důvodu se to vzalo na vědomí. Mgr. Lang – usnesení 47/4 – RM doporučuje záměr prodat po-
zemky žadateli. Jen taková technická věc. Jde o plochu o rozloze 20m2 ale podle katastrálního úřadu 
by to mělo být 12 m2. Starosta – děkujeme za upozornění. Vše upravíme dle skutečnosti. Ing. Lang –
to stejné usnesení – RM bere na vědomí – odpověď právního zástupce – chci vědět obsah. Starosta –
kauza není uzavřena, bude Vám předloženo k nahlédnutí po zasedání ZM. 

Návrh usnesení :

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činností Rady města Moravský Krumlov. 

5. Zápis z 22. schůze Finančního výboru – předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, předseda FV 

Ing. Mokrý – čte zápis z FV. 
Program:

1. Závěrečný účet města za rok 2012

2. Účetní uzávěrka za rok 2012

3. Projednání rozpočtových opatření

4. Různé
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Ad 1)
Ad 2)
Členové finančního výboru byli informováni o skutečnosti, že v letošním roce se bude mimo závěreč-
ný účet za rok 2012 schvalovat také účetní závěrka města (novela zákona o účetnictví a zákona o ob-
cích). K administraci schvalování účetní závěrky se připravuje prováděcí vyhláška, k dnešnímu dni 
ještě neexistuje, proto se v rámci účetní závěrky předkládají ke schválení výkazy, které se standardně 
generují v rámci účetnictví města (rozvaha, výsledovka, výkaz Fin 2-12, příloha, přehled o peněžních 
tocích a přehled o změnách vlastního kapitálu). Závěrečný účet a účetní závěrka spolu úzce souvisí.
Ing. Kocanda: poukázal na informace ze závěrečného účtu k čerpání výdajů spojených s činností míst-
ní správy (správa úřadu), významně se snížily provozní náklady, zejména vlivem snížení mezd a s tím 
navazujících odvodů zdravotního a sociálního pojištění, dále došlo ke snížení plateb za služby. Veške-
rá úspora z provozního rozpočtu přechází do rozpočtu fondu města 2022 (fond rozvoje), tzn. zejména 
na investiční výdaje města.
Ing. Mokrý – v oblasti sdílených daní došlo ke zvýšenému plnění oproti plánu (rozpočtu), podporuje 
současný systém rozpočtování, kdy město očekává v oblasti příjmů méně a skutečnost bývá vyšší; ně-
které obce přejímají predikce MF ČR a v případě nenaplnění příjmů mají problém s financováním. 
Ing. Mokrý – vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu: byla zmíněna významná vratka do-
tace na koupaliště (1 892 tis. Kč), Ing. Kocanda okomentoval současnou situaci, kdy město zažádalo 
o novou dotaci v roce 2013 ve výši vratky plus navýšení. Prozatím vyjádření MF ČR není k dispozici.
Ing. Florianová – komentovala některé významné ukazatele jednotlivých účetních výkazů (např. dlou-
hodobé úvěry – výše úvěrového zatížení a s tím navazující ukazatel dluhové služby; vysvětlena pro-
blematika přefinancování úvěrů)

Usnesení:
FV doporučuje ZM ke schválení závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2012 vyjádřením 
souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.
FV doporučuje ZM ke schválení účetní závěrku města Moravský Krumlov ke dni 31.12.2012 za účetní 
období od 1.1.2012 do 31.12.2012.

Ad 3)
Finanční výbor projednal předložená rozpočtová opatření č. 7, 9-11/2013. Byla podána doplňující vy-
světlení k jednotlivým úpravám. Z číselné řady vypadlo rozpočtové opatření č. 8/2013, toto nebylo 
doporučeno v radě města ke schválení.

Usnesení:
FV bere na vědomí provedená rozpočtová opatření č. 7/2013 a 10/2013 v předloženém znění a doporu-
čuje ZM jejich schválení.
FV doporučuje ZM schválit rozpočtová opatření č. 9/2013 a 11/2013 v předloženém znění.

Ad 4)
V návaznosti na projednávaná rozpočtová opatření byl finanční výbor informován o tom, že město 
přistupuje v rámci ukončení fixace hypotečního úvěru v říjnu 2013 k výběru banky, která by mohla 
refinancovat tento hypoteční úvěr. Zůstatek k říjnu bude činit cca 34 mil. Kč, konečná splatnost úvěru 
byla stanovena na 31.12.2022 a bude poptáváno variantní řešení fixace na 5 let a do konce splatnosti 
úvěru. Administrátorem výběrového řízení je firma RENARDS Brno, vítěz výběrového řízení na ad-
ministraci.
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Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí Zápis z 22. schůze Finančního výboru ze dne 06.05.2013.

6. Rozpočtová opatření č. 7, 9, 10 a 11/2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Rekapitulace rozpočtového opatření č.7/2013
- příjmová část rozpočtu + 440,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 440,0  tis. Kč

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2013 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 9/2013
- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 9/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

 Rekapitulace rozpočtového opatření č. 10/2013
- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2013 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 11/2013
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2013 v předloženém znění.

Ing. Jaroslav Mokrý – nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPO-
VÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

Zdrželi se: 3 – POLÁCHOVÁ Kamila, VYBÍRAL Josef, LANG Petr, Mgr.,

DODATEČNÝ MATERIÁL :
Rozpočtové opatření č. 13/2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu (uvolnění investiční rezervy z důvodu havárie – TaZS 
Moravský Krumlov – varianta nákupu nového zařízení)

Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních:

obecná investiční rezerva 234,00

investiční rezerva k přerozdělení    744,00

provozní rozpočtová rezerva 1 700,00

rezerva pro projekční činnost 1 500,00

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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ZM pověřuje Radu města kompletní administrací akce „Obnova techniky TaZS – vozidlo Multi-
car“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

7. Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, sta-
rosta města

Starosta – představuje materiál. V příloze materiálu byl předložen k projednání závěrečný účet města 
za rok 2012. Byl sestaven v souladu s ust. § 17 zákona č. 250/2000 Sb., zákon o rozpočtových pravi-
dlech územních rozpočtů, v platném znění, finančním výborem bude projednán dne 6.5.2013. 
V souladu s novelou zákona o účetnictví (zákon č. 239/2012 Sb.) je současně předkládána ke schválení 
i účetní závěrka města ke dni 31.12.2012. Schvalovat závěrečný účet a účetní závěrku obce je 
v souladu s § 84, odst. 2, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, v platném znění, vyhrazeno 
zastupitelstvu obce. Ing. Kocanda – jen bych podtrhl to co jsem říkal i na Finančním výboru – po-
prosím zastupitele, aby si nalistovali str. 11 té zprávy, kde je konkrétně vidět vše, o čem mluvil pan 
starosta. Položky – 501/503 tohoto rozpočtu – podívejte se na skutečnost, kterou město platilo v roce 
2010 a kterou zaplatilo v roce 2012 – jasně vidíte na těchto dvou položkách ušetření o 4 mil. Kč. A 
také položka 516 – nákup služeb meziročně poklesla o 1 mil. Kč. Mezi roky 2010 a 2012 je rozdíl tedy 
jen v těchto 3 položkách 5 mil. Kč, které město šetří. Převedli jsme tyto peníze na investiční akce. 
Opravdu to stojí za uznání a považuji to za velký úspěch současného vedení. Starosta – vyjadřuji také 
poděkování vedoucí finančního odboru Ing. Florianové. 

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2012 vyjádře-
ním souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

      Zdrželi se: 3 – LANG Petr, Mgr., VYBÍRAL Josef, POLÁCHOVÁ Kamila 
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Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města Moravský Krumlov ke dni 31.12.2012 za 
účetní období od 1.1.2012 do 31.12.2012.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

      Zdrželi se: 3 – LANG Petr, Mgr., VYBÍRAL Josef, POLÁCHOVÁ Kamila  

8. Hypoteční úvěr u ČMHB – ukončení fixace úroku - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, mís-
tostarosta města 

Místostarosta – představuje materiál. Úrokové sazby jsou nyní na historických minimech a proto vyu-
žíváme této příležitosti a necháme banky, aby nám nabídly nejlepší možnou sazbu na náš stávající hy-
poteční úvěr, ze kterého se financovala výstavba DPSky a bytového domu s 54. b.j na Sídlišti (známé-
ho jako Esmeralda). Vzhledem k tomu, že jsou sazby tak nízko chceme je zafixovat na 5let či do konce 
smlouvy. Tu jsme navíc necelý rok a půl zkrátili, čímž městu ušetříme na zaplacených úrocích a záro-
veň je to odpověď na požadavek, který zazněl na ZM na zrychlení splácení úvěrů. Běžný rozpočet 
města to však nezatíží, jelikož splátky zůstanou v téměř stejné výši. Přijetí úvěru je dle zákona o ob-
cích ve výhradní pravomoci Zastupitelstva obce.

Návrh na usnesení:
ZM schvaluje záměr přijetí úvěru na refinancování stávajícího hypotečního úvěru u ČMHB.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0
ZM pověřuje Radu města kompletní administrací akce „Refinancování stávajícího hypotečního 
úvěru Města Moravský Krumlov“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef
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Proti: 0  

Zdrželi se: 0

9. „Letní koupaliště“ – dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo číslo 12073 - předkládá Mgr. Zdeněk Ju-
ránek, místostarosta města

Místostarosta – představuje materiál. Upřesním jenom k tomuto dodatku to, že řeší rozšíření Letního 
koupaliště s přípravou na budoucí pořízení skluzavky, tobogánu, jejich podpůrné konstrukce a přístu-
pového schodiště. Na tyto objekty bude vypracováno nové výběrové řízení s možnou realizací na pod-
zim tohoto roku, či na jaře příštího. To, co se připraví nyní, je dojezdový bazén pro tobogán a skluzav-
ku, rozvody k němu, rozšíří se plocha pro slunění a v dětském brouzdališti bude místo tří malých 
atrakcí vodní hřiště. Nyní máme u zhotovitele k nacenění další položky, které nebyly ve výkazu vý-
měr, či jsou z naší strany nově požadovány (například možnost napojení vyhřívání bazénů na městskou 
kotelnu, která by mohla pomoci solárním kolektorům prodloužit koupací sezónu).

Návrh usnesení:
ZM schvaluje dodatek č.2 ke smlouvě o dílo č.12073 se subjektem  Sdružení „Koupaliště – Mo-
ravský Krumlov“, se sídlem PŘEMYSL VESELÝ stavební a inženýrská činnost, s.r.o., Pražáko-
va 1000/60, 619 00 Brno v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem tohoto dodat-
ku.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 3 – LANG Petr, Mgr., VYBÍRAL Josef, POLÁCHOVÁ Kamila  

      Zdrželi se: 0  

10. Smlouva č. 52/2013 o poskytnutí příspěvku na podporu provozu regionálního střediska pomoci 
nevidomým o.p.s. TyfloCentrum Brno v roce 2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Starosta – představuje materiál, čte důvodovou zprávu. 
    
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu č. 52/2013 o poskytnutí příspěvku na podporu provozu 
regionálního střediska pomoci nevidomým o.p.s. TyfloCentrum Brno v roce 2013 a pověřuje sta-
rostu jejím podpisem. 
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

11. Správa majetku města - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Pozemky
2. Úprava Zásad č. MěÚ 2/2011 

1.Pozemky
 a) výkup pozemků v lokalitě Horní Novosady
Starosta - Rada města doporučuje zastupitelstvu města vykoupit pozemky od vlastníků v lokalitě Hor-
ní Novosady,  par.č. 3483/96 – orná půda o výměře 6988 m2 a par.č. 3483/83 – orná půda o výměře 
3632 m2 vedené na LV 1324 . S vlastníky byla předjednána cena 150,- Kč/ m2, což představuje částku 
1.593.000,- Kč. Výkupem pozemků dojde k možnému rozšíření pozemků pro plánovanou výstavbu 
rodinných domů v lokalitě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků  par.č. 3483/96 – orná půda  o výměře 6988 m2

a par.č. 3483/83 – orná půda o výměře 3632 m2 vedené na LV 1324 od vlastníků v lokalitě Horní 
Novosady, k.ú. Mor. Krumlov  za cenu 150,- Kč/m2.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

b) Návrh na směnu pozemků
Starosta - Radě města doporučuje zastupitelstvu ke schválení záměr získat pozemky p.č. 3483/81 
o výměře 3755 m2 a 3483/94 o výměře  5329  m2 nacházející se v lokalitě Horní Novosady v k.ú. Mor. 
Krumlov vedené na LV 562, které jsou ve vlastnictví České republiky s příslušností hospodařit 
s majetkem státu náleží Výchovnému ústavu a to směnou za pozemky města. S Ing. Košíčkem jsme 
projednali možnou směnu těchto pozemků za části pozemků p.č. 645/2,  p.č. 646/40 a 1983/1 o celko-
vé výměře cca 3 320 m2 (upřesněnou GP). Tyto pozemky sousedí s areálem výchovného ústavu. Usku-
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tečněnou směnou bychom docílili rozšíření lokality pro přípravu pozemků pro výstavbu. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu města schválit záměr směnit pozemky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje záměr směnit části pozemků p.č. 645/2, p.č. 646/40 a 1983/1 o cel-
kové výměře cca 3 320 m2 (upřesněnou GP) ve vlastnictví města vedené na LV 10001 v k.ú. Mor. 
Krumlov, za pozemky p.č. 3483/81 o výměře 3755 m2 a 3483/94 o výměře 5329 m2 ve vlastnictví 
České republiky s příslušností hospodaření s majetkem státu Výchovnému ústavu, dětskému 
domovu se školou, střední škole, základní škole a školní jídelně, Nádražní 698, Mor. Krumlov 
vedené na LV 562 pro k.ú. Mor. Krumlov.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

c) p. Mgr. Jan Košíček, Na Vyhlídce 454, Mor. Krumlov
Starosta - Mgr. Jan Košíček  žádá o prodej pozemků par.č. 3160/20 – vodní plocha o výměře 12 m2, 
par.č. 3165/1 – trv. travní porost o výměře 157 m2 a par.č. 3165/4  - trvalý travní porost o výměře 105 
m2 v k.ú. Mor. Krumlov vedené na LV 10001. Pozemky hodlá využít k výstavbě rybníka, současně 
dokládá znalecký posudek č. 2013-3/2013, který vyhotovila Ing. Kocábová a určila cenu obvyklou za 
tyto pozemky ve výši 2740,- Kč. Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit prodej uvede-
ných pozemků.

Návrh usnesení :
Zastupitelstvu města schvaluje prodej pozemků par.č.  3160/20 – vodní plocha o výměře 12 m2, 
par.č. 3165/1 – trv. travní porost o výměře 157 m2 a par.č. 3165/4  - trvalý travní porost o výměře 
105 m2 v k.ú. Mor. Krumlov vedené na LV 10001 Mgr. Janu Košíčkovi, Na Vyhlídce 454, Mor. 
Krumlov za cenu 2740,- Kč a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města 
a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Mgr. Jan Košíček – nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ 
Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍ-
RAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0
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d) žadatel
Starosta – žadatel žádá o prodej pozemku par.č. 2923 
o výměře 165 m2 – zast. plocha a nádvoří  vedený na LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov za účelem skla-
dování palivového dřeva. SMM provedla místní šetření za přítomnosti vedoucího odboru výstavby 
a územního plánování, na základě kterého bylo zjištěno, že pozemek by mohl využit po změně ÚP 
jako stavební místo pro rodinným dům. Rada města doporučuje zastupitelstvu města neprodat poze-
mek a při změnách územních plánu ho využít k výstavbě rodinného domu a žadateli navrhuje proná-
jem  pozemku.

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku par.č. 2923 o výměře 165 m2 – zastavěná plo-
cha a nádvoří vedený na LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov .

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

e) žadatelé
Starosta – žadatelé žádají o koupi pozemku nově vzniklého pozemku par.č. 637/3 
o výměře 69 m2, který vznikl dle GP 2131-248/2007, který vyhotovil Ing. Pexa z pozemku par.č. 
637/1 o celkové výměře 765 m2 vedený na LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov. Uvedená část pozemku je 
přístupovým místem ke dvěma garážím  v jejich vlastnictví a byla by jím rozšířena zahrada. Pozemek 
několik let udržují, protože neustále dochází k jeho znečišťování. Ostatním vlastníkům garáží by 
umožnili přístup z důvodu jejich údržby. O tento pozemek již žádali v roce 2007 a prodej jim nebyl 
schválený.  Před projednáním v radě města se tehdy k prodeji vyjadřoval i odbor výstavby a územního 
plánování, který prodej nedoporučoval z důvodu, že  by v případě prodeje mohlo dojít  k zamezení 
odtoku dešťových vod ze střech garáží a přilehlých pozemků. Žadatelům bylo při osobním jednání 
navrženo ředitelem SMM, na podzim loňského roku, aby si pozemek pronajali, s tím, že jim bude po-
voleno postavit branku, která by zamezila v přístupu nepovolaných osob. Rada města i přes nesouhlas 
některých vlastníků garáží doporučuje zastupitelstvu města prodej uvedené části pozemku. Znalecký 
posudek č. 2013/6, který vyhotovila Ing. Kocábová určil cenu obvyklou ve výši 11.040,- Kč tj. 160,-
Kč/m2. Na základě odst. 5 znaleckého posudku doporučuje právní zástupce před podpisem kupní 
smlouvy zřídit pro vlastníky garáží věcné břemeno spočívající ve vedení dešťové kanalizace a práva 
její údržby, včetně údržby žlabů a svodů. Cena za pozemek by se po zřízení věcného břemen snížila 
cca o 20,- Kč/m2  Náklady za jeho vyhotovení uhradí žadatelé před podpisem kupní smlouvy. Pan 
Kabelka – ještě jsme žádali katastrální úřad o stanovisko – je tam věcné břemeno. Vzniknou další 
náklady spojené se zřízením věcného břemene. Doporučuji tento materiál odložit. Žadatelka – při-
znám se, že celkem to dost nechápu, protože ta kanalizace je asi zhruba 4 metrová a dá se přemostit i 
normálně, jakoby za hranicí toho pozemku. Mohu ji zrušit, jde pouze o prodloužení rýn, aby šly za 
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hranice pozemku, nemusí tam být ani věcné břemeno. Starosta – v této chvíli tedy na základě vyjád-
ření ředitele SMM a žadatelky navrhuji ZM odložit své rozhodnutí v této věci, postoupit jej RM ke 
znovuprojednání. Poprosím žadatelku a ředitele SMM k přípravě tohoto materiálu. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města odkládá své rozhodnutí ve věci schválení zřízení věcného břemene k nově 
vzniklému pozemku par.č. 637/3 o výměře 69 m2, dle GP 2131-248/2007 a následného prodeje 
pozemku a postupuje RM ke znovuprojednání.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

Žadatelka – nevím, jestli jsme se dobře pochopili. Navrhuji to, že ty rýny protáhnu za hranici toho 
pozemku a tím pádem tam nebude muset být to věcné břemeno. Starosta – paní inženýrko, pochopili 
jsme se, ale vzhledem k tomu, že zde není jasně připravený návrh usnesení o kterém by se dalo hlaso-
vat, tak abychom se nedopustili nějaké nepřesnosti, upravíme návrh pro jednání ZM, které se tím bude 
zabývat na svém příštím jednání. Ničemu to nebrání, nic to jakoby nebrzdí. V této chvíli nejsme 
schopni připravit jasné, přesné usnesení. 

2. Úprava Zásad č. MěÚ 2/2011.
Starosta - Rada města projednala a doporučila zastupitelstvu města schválit úpravu platných Zásad 
pro sjednávání převodů nemovitostí ve vlastnictví města Moravský Krumlov a stanovení návrhové 
ceny č. MěÚ 2/2011. Důvodem je především ustanovení čl. 4.4, který pojednává o úhradě nákladů 
spojených s jednotlivými prodeji, které hradí žadatel a způsobem úhrady dle čl. 4.5 tj. před podpisem 
kupní smlouvy. V praxi to znamená, že je kupující povinen uhradit náklady s projednáním prodeje 
i v případě, kdy je převod zmařen příkladně odstoupením žadatele od realizace z důvodu zjištěné ceny,  
odůvodněným neschválení prodeje zastupitelstvem apod. Vymáhání těchto nákladů je v těchto přípa-
dech nereálné. Proto požadujeme již v době projednávání od žadatelů doložení všech potřebných pod-
kladů a listin nutných pro zjištění ceny, nabývacích listin v případech, kdy to ukládá zákon nebo GP 
k rozdělení pozemků a to na jejich náklady. Z uvedených důvodů jsme navrhli  úpravu zásad.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje úpravu Zásad pro sjednávání převodů nemovitostí ve vlastnictví 
města Moravský Krumlov a stanovení návrhové ceny č. MěÚ 2/2011 v předloženém znění.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

12. Vystoupení zástupců GAPA Moravský Krumlov, s.r.o. a Společenství pro dům Sídliště 322 –
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta - V přílohách materiálu jsou předloženy k projednání žádosti - ze dne 16.4.2013 zástupců 
firmy GAPA Moravský Krumlov s.r.o. (dále jen „GAPA“) na užívání veřejného prostranství cca 40 
m2 před vchodem do restaurace nad Supermarketem ALBERT, Znojemská 362 za účelem provozová-
ní letní venkovní zahrádky. Přikládám též nesouhlasné stanovisko ze dne 11.3.2013 zástupců Spole-
čenství pro dům Sídliště 322, Moravský Krumlov (dále jen „Společenství“) z důvodu možného nad-
měrného hluku a vandalismu. Rada města projednala předmětnou žádost ze dne 16.4.2013 na své 49. 
schůzi RM konané dne 30.4.2013 a s vědomím již v ZM projednávaného stanoviska Společenství (na 
24. ZM konaného dne 25.3.2013), ji postoupila znovu k projednání na nejbližší zasedání ZM. Do pro-
gramu byl tento bod doplněn o pozvánku určených zástupců výše uvedených subjektů k fyzickému 
vystoupení v této věci. Zástupci byli seznámeni s dodržením časové lhůty na doplnění informací čle-
nům ZM k problematice. Cena za zábor veřejného prostranství je stanovena dle OZV č. 3/2010 ze dne 
13.12.2010 na částku 3,- Kč/m2/den. Rozhodnutí ve věci je dle § 84 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů, v pravomoci ZM. 
Nejdříve poprosím zástupkyni fy. GAPA. Ta není přítomna. Tedy žádám o slovo zástupkyni Společen-
ství pro dům Sídliště 322. Zástupkyně – předložila petici občanů. Čte svoji zprávu (Příloha č. 1). 
Ing. Mokrý – bydlím rovněž v tomto domě. Mám loňskou zkušenost. Podivoval jsem se nad tím, že 
tam byla v loňském roce zahrádka a byl tam klid. Říkal jsem si, jak je to může uživit, když tam skoro 
nikdo nechodí. Všichni jsou povinni dodržovat od 22.00 hod. noční klid. Myslím, že po podnikatelích 
chceme daně a tak jim musíme umožnit podnikání. Za chvíli se může stát, že budou občané rozhodovat 
o tom, že na koupališti křičí děti a že si nepřejí koupaliště pod svými okny. Za chvíli budou psát petice, 
že v autoservisu bouchají do plechů? Je zapotřebí držet se zákonných zásad. Porušování těchto zásad je 
postižitelné zákonem, na to je také máme. Na to ostatně máme pořádkové služby, policii. S čím já ne-
souhlasím, to je obrovský rambajs a řev z Kačenky, který je v létě téměř denně neovladatelný a ne-
zvladatelný. A kdykoliv se koná na Vrabčáku nějaká akce, tak je to neskonalý řev z Vrabčáku. Ale 
třeba občan města si postavil dům, třebaže to věděl, a dosáhl také toho, že se to tam omezuje. A ptáme 
se jednotlivce, zda společnost může podnikat. Nejsme nějak nemocní jako společnost? Jsem zásadně 
proti tomu, abychom rozhodovali o tom, jestli si někdo může otevřít zahrádku nebo nemůže, jedná-li 
a chová-li se v zásadě v souladu s předpisy. Chceme podporovat podnikatele. Budou nám lidé diktovat, 
kde co bude? Nejsem proto, aby zastupitelstvo zakazovalo podnikatelům podnikat způsobem v mezích 
zákona. Ing. Kocanda – podělil bych se také o zkušenost, protože v tom domě bydlí rodiče mojí ženy. 
Samozřejmě nám hlídají naše děti. Jde opravdu o velmi specifické místo. Je to relativně dál od daného 
domu, ale tím, že tam není žádná zeleň, stromy, tak se to opravdu velmi ozývá. Slyšíte téměř každé 
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slovo. Je to opravdu nepříjemné. Nechci nikomu bránit v podnikání, ale v tomto případě opravdu 
z vlastní zkušenosti vím, že ty malé děti, které na to nejsou zvyklé, mají velký problém se spaním. 
Nemyslím, že by to byl tak velký zásah do práv podnikatelů. Stojí tu jedna osoba proti x lidem 
z tohoto bytového domu, kteří chtějí mít klidné bydlení. Projednávali jsme toto na RM loni. Chtěli 
jsme vidět, zda problémy budou. Provoz ukázal, že problémy jsou. Ing. Procházka MSc – hlavní roz-
díl bude v tom, že nic nezakazujeme, jen nepronajmeme. Mgr. Lang – určitě souhlasím s panem Mok-
rým, že bychom neměli podnikatelům bránit v podnikání, na druhou stranu ale, když nikdo ze zástupců 
fy. GAPA nepřišel, myslím, že to pro ně není tak důležité. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje poskytnutí záboru veřejného prostranství o velikosti 40 m2 před vchodem do re-
staurace nad Supermarketem ALBERT, Znojemská 362 za účelem provozování venkovní letní 
zahrádky subjektem: GAPA Moravský Krumlov s.r.o., Husova 318, Moravský Krumlov, 
IČ:2555716 s provozní denní dobou do 22: 00 hod.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 1 – MOKRÝ Jaroslav, Ing.

Proti: 8  - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., LANG Petr, Mgr., VYBÍRAL Josef, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., POLÁCHOVÁ Kamila, KOCANDA Vlastimil, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOL-
POVÁ Marie

      Zdrželi se: 7 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., TŘETINA Tomáš, Mgr.

13. Korespondence
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály k bodu Korespondence. 

14. Různé
DODATEČNĚ : 
Schválení rozdělení dotací z programu VFP 2013 z rozpočtu města Moravský Krumlov v pravomoci 
ZM – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – Program dotací z rozpočtu města „Veřejná finanční podpora“ byl vytvořen v roce 2003. Od 
tohoto roku je pro schvalování v orgánech města brána hranice 50.000,- Kč : (RM do 49.999,- Kč, ZM 
od 50.000,- a více) a to, aby nedošlo ke zpochybnění orgánu, který dotace schvaloval. Dle paragrafu 
85 písm. c) zákona o obcích, je poskytování dotací nad 50.000,- Kč ve výhradní pravomoci ZM. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí rozdělení dotací z programu VFP 2013 schválené RM.

ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2013 subjektu SPOT – Spolek pro obnovu 
tradic o.s. Moravský Krumlov, Smetanova 165, 672 01 Moravský Krumlov, IČO: 27012701 ve 
výši 50.000,- Kč na projekt: „Pohádkové vánoce 2013 – nadělujeme dětem“.

Kamila Poláchová, Mgr. Petr Lang - nehlasují pro případnou podjatost.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2013 subjektu FC Moravský Krumlov, Pod 
Hradbami 193, Moravský Krumlov,  IČO: 27009700 ve výši 80.000,- Kč na projekt: „Podpora 
činnosti družstev žáků FC Moravský Krumlov“.

ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2013 subjektu FC Moravský Krumlov, Pod 
Hradbami 193, Moravský Krumlov,  IČO: 27009700 ve výši 75.000,- Kč na projekt: „Podpora 
činnosti družstev přípravek FC Moravský Krumlov“.

ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2013 subjektu FC Moravský Krumlov, Pod 
Hradbami 193, Moravský Krumlov,  IČO: 27009700 ve výši 80.000,- Kč na projekt: „Podpora 
činnosti družstev dorostu FC Moravský Krumlov“.

AN BLOC….
Mgr. Tomáš Třetina – nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie 

Proti: 0  

Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2013 subjektu Městu Moravský Krumlov 
IČO: 00293199 ve výši 80.000,- Kč na projekt: „Město Moravský Krumlov podporuje sport“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHO-
VÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., VYBÍRAL Josef

ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2013 subjektu Jezdecký oddíl Moravský 
Krumlov, Zd. Nejedlého 1176, Moravský Krumlov,  IČO: 49438352 ve výši 50.000,- Kč na pro-
jekt: „Memoriál Jana Branče, mistrovství Evropy čtyřspřeží - Maďarsko Budapešť“.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

Zdrželi se: 0

ZM schvaluje vzorovou smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města z programu VFP 2013 
v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem těchto smluv.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIE-
GLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr.

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 – Josef Vybíral

DODATEČNÝ MATERIÁL : 
Zápis z jednání Redakční rady MK novin – předkládá Mgr. Květoslava Kotková, předsedkyně RR MK 
novin

Mgr. Kotková – představuje materiál. 2.5. byl předložen návrh o novém logu – redakční rada se shod-
la, že ponechá logo stávající. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí zápis z jednání Redakční rady MK novin ze dne 02.04.2013 a 02.05.2013.

15. Diskuze 
Ing. Šlapanský – chci se zeptat, zda jsou známy termíny ohledně stavby kanalizace Polánka/Rokytná. 
Starosta – projektant byl osloven, materiály máme uloženy v PDF formátu. Není ukončeno výběrové 
řízení na zhotovitele – termín výstavby tedy ještě není. Zároveň PD byla doručena minulý týden, bu-
dou kontaktování předsedové OV, budou podány informace v Moravskokrumlských novinách. 

16. Usnesení
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl : Mgr. Jan Košíček 
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17. Závěr
Pan starosta ukončil jednání v : 17.45 hod. 

Zapisovatelka :
…………………………………..

                    Bc. Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
         Ing. Jaroslav Mokrý

                                                             …………………………………..  
     Ing. František Šlapanský

   

V Moravském Krumlově, dne 20. 05. 2013

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek                       Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov 
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